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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 12. 10. 2020 

přítomni za dodržení hygienických opatření: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Hlavica, prof. Macková, 

prof. Medek, doc. Spilka  

1. Informace rektora:  
➢ Zahájil jednání o aktuální koronavirové situaci a nových opatřeních vlády, která podstatně 

omezují výuky na JAMU. K podrobnější rozpravě předal slovo kvestorce (viz Informace 
kvestorky).  

➢ V úterý 6. 10. byl odeslán dopis ministrovi zdravotnictví ve věci zákazu výuky zpěvu, na 
vědomí jej dostal i náměstek Doleček, který tuto iniciativu uvítal. Při současném celkovém 
zákazu kontaktní výuky na VŠ však dopis ztrácí na aktuálnosti – význam má pro futuro. 

➢ Obdrželi jsme dopis, v němž nám MŠMT oznamuje, že bylo vyhověno naší žádosti na 
přesun prostředků CRP projektů.  

➢ Náměstek Doleček rozeslal ohlašovaný dopis, v němž oznamuje, že VŠ mohou žádat o 
dotaci na stipendia pro nově přijaté studenty z Běloruska. I když je tato dotace směřována 
na nově přijaté studenty, JAMU – jak bylo rozhodnuto – podpoří v zimním semestru 
stipendiem všechny své běloruské studenty, kteří podají žádost.  

➢ Vedení se shodlo, že volba děkana HF 23.10. 2020, jejíž začátek je plánován hodinu po 
ukončení UR HF, bude takto probíhat až v pozdějších pátečních hodinách. Doporučuje 
projednat s děkanem HF případnou možnost přesunout začátek UR HF na dřívější dobu. 

➢ Děkan DF zaslal mail, v němž informuje, že vzhledem k potřebě prioritního řešení akutní 
situace vedení DF doposud nenašlo čas k připomínkám návrhu směrnice Fondu umělecké 
dokumentace. Akutní záležitosti jsou samozřejmě momentálně prioritní, ale je potřeba 
průběžně řešit i ty neakutní. Rektor po dohodě s děkany stanoví termín pro zaslání 
připomínek. 

 
2. Informace kvestorky: 

➢ Vysvětlila další nová nařízení, která jsou platná ode dnešního dne. Během jednání vlády 
přijdou novinky během tohoto týdne, kdy vláda plánuje další změny.  

➢ V důsledku situace vyučování distanční výukou je nutné více využívat výjimek zkušebního 
řádu JAMU, který umožňuje děkanovi změnit i doporučený studijní plán.  

➢ Ve čtvrtek proběhne Rada vysokých škol, které bude zasedat po velmi dlouhé době. 
➢ AS JAMU – apelovat na jejich povinnosti, jako např. zápisy apod.  
➢ Vjezdy našich tří oficiálních vozidel je možný mezi všechny budovami JAMU.  
➢ Vysvětlila problematiku s vyřizováním a doplnění podkladů k udělení akreditací z NAÚ na 

obou fakultách.  
➢ Informovala o jednání s ministryní financí Schillerovou a zástupci VŠ.  
➢ Provoz rektorátu – budova bude otevřena do 16:00hod.  

 
3. Informace pror. Medka:  

➢ Návrh nové metodiky RUV by měl být hotov do konce roku, její rozpracování po 
jednotlivých segmentech bude probíhat v novém roce.   

➢ Fakulty dodaly své části materiálů k CRP. 
➢ IP – obě fakulty předložily návrhy. Návrh Investičního plánu je tedy z podstatné části hotov 

– je potřeba jen projednat případné aktuální doplňky.  
 

4. Informace pror. Spilky: 
➢ V minulém týdnu proběhlo jednání ohledně čestných doktorátů – vzhledem k současné 

situaci se bude předávání konat v DnO, kapacita se bude měnit dle dalších nařízení vlády, 
průběh bude streamován, zúčastní se členové UR a SR JAMU + pozvaní rektoři. 



Beethovenova 2, 662 15 Brno | tel.: +420 542 591 101 | ID datové schránky: 7ckj9g2 

 

 

➢ Potvrzena spolupráce ze strany MUDr. Věry Schöblové ohledně lékařského servisu pro 
zahraniční studenty, kontakt bude umístěn na web JAMU+ fakult. 

➢ Pro zahraniční studenty bude vytvořena jednodušší verze Covid webu v angličtině.  
➢ CRP 18+ v oblasti virtuálních mobilit – do 13. 10. bude koordinátorovi UHK zaslány 

vyplněné dílčí část projektu, ve které budou zohledněna specifika UVŠ. 
 

5. Informace pror. Mackové:  
➢ CRP – Na fakultách probíhá zjišťování, ve kterých předmětech a za jakých podmínek může 

probíhat distanční výuka. Sběr dat bude součástí řešení CRP. Na základě této analýzy 
bude vytvořena metodika distanční výuky na fakultách a upraveny podle potřeby 
související vnitřní předpisy JAMU a fakult.   

 
6. Informace pror. Hlavici:  

➢ MEP – detaily průběhu hodnocení budou představeny příští týden na jednání kolegia: 
o MEP zvažoval rezignaci ve snaze přesvědčit ministerstvo ke změně termínu 

hodnocení, nicméně nakonec svou snahu vzdal; 
o byl doručen aktualizovaný harmonogram hodnocení, bude ověřena časová 

dostupnost všech našich zástupců; 
o ministerstvo informovalo, že „Pokud by se on-site visit z důvodu cestovních 

restrikcí, karanténních opatření atp. nemohl on-site visit prezenčně účastnit žádný 
z hodnotitelů, a vysoká škola by projevila zájem provést on-site visit kompletně 
online (včetně online účasti nominanta MŠMT), bude MŠMT volbu vysoké školy 
respektovat. Iniciativa uspořádat on-site visit kompletně online však musí vzejít ze 
strany vysoké školy.“; 

o požadované dodatečné informace byly vypracovány a do pátku budou přeloženy a 
odeslány MEP. 

➢ TAČR – ÉTA – za JAMU pravděpodobně budou podány (do 15.10.) do soutěže 3 projekty 
(2 HF, 1 DF), což je pozitivní. Rektor souhlasí s odesláním čestného prohlášení uchazeče. 
Prorektor Hlavica si vyžádá finální verze projektů z fakult. 

➢ Týden vědy a techniky AV ČR – dvě naše akce byly přijaty do programu, avšak vzhledem 
k aktuální epidemiologické situaci a vládním opatřením se zřejmě nebudou moci 
uskutečnit. Rozhodnutí o zrušení akce je v kompetenci fakult. 

➢ CRP „Akademická integrita“ – dílčí část za JAMU dnes bude odeslána na MUNI ke 
kontrole, v pátek proběhne videokonference všech participujících škol. 

➢ Fond umělecké dokumentace – viz informace rektora.  
➢ GAČR – zveřejnil výzvu k nominacím do hodnotících panelů; v hodnotícím panelu Umění a 

vědy o umění končí funkční období 8 členům z 12 a je v zájmu JAMU mít v panelu 
zástupce. Rozhodnutí o nominantech za JAMU padne později (termín do 30.11.). 

➢ Modul 1 Metodiky 17+ - do 15.10. se předkládají výsledky k dalšímu roku hodnocení, za 
JAMU mohou být 3. Po dohodě s proděkany byly vybrány 2 výsledky za DF a 1 za HF. Do 
budoucna je nezbytné kvantitu naší vědecké produkce prohloubit směrem k větší kvalitě, 
aby bylo možno do Modulu 1 vybírat z většího množství nadprůměrně kvalitních publikací 
(úkol zejména pro Ediční radu a komisi FRVČ). 

➢ FRVČ – dva projekty s odloženým hodnocením (Baďura, Vodičková) v termínu (30.9.) 
předložily výsledky či požádaly o další odklad. Výsledky budou hodnoceny na zasedání 
komise v lednu 2021. 

➢ Nabídka firmy Oxsico Similarity Checker – s díky bude odmítnuto. 
 

 

Další řádná porada Vedení se uskuteční v úterý 26. 10. 2020 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

   

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 


